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Commissie VWS

Aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Plaats en datum: Den Haag, 11 december 2015
Betreft: Verzoek om reactie op het advies van de Branche organisatie zorg (BOZ) aan haar 

leden om niet mee te werken aan het openbaar maken van "bonnetjes"
Ons kenmerk: 2015Z24292

Geachte mevrouw Schippers,

Eerder werd bekend dat de branche-organisatie zorg (BOZ) haar leden via een brief heeft geadviseerd 
niet mee te werken aan het openbaar maken van ‘bonnetjes’, als reactie op de super WOB van RTL, dit 
in tegenstelling tot de publieke sectoren als onderwijs, cultuur en woningbouw. Wel heeft de BOZ 
aangegeven hier nog over te gaan spreken met haar leden.
Op 3 december werd via RTL bekend dat de BOZ na overleg niet gaat oproepen tot openheid, waardoor 
onduidelijk is en blijft of aan de openbare oproep van minister en Kamer  tot openheid over afgelopen 
jaren en toekomst wordt voldaan. 

Graag verneemt de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport uw reactie op de uitkomst 
van het overleg met de BOZ. Voorts verneemt de commissie graag welke mogelijkheden/instrumenten 
u ter beschikking staan om zorginstellingen aan te zetten alsnog tot openheid en openbaarheid te 
bewegen.  
Uit berichtgeving van RTL blijkt inmiddels dat er een juridische grondslag ter beschikking is om 
openheid door u af te dwingen indien bestuurders niet mee willen werken, namelijk via een titel in de 
WTZi wat bij de BOZ bekend is. http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/minister-kan-bonnetjes-
zorgbestuurders-opeisen

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen

http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/minister-kan-bonnetjes-zorgbestuurders-opeisen
http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/politiek/minister-kan-bonnetjes-zorgbestuurders-opeisen

